

## TABLE OF CONTENTS 目 录

**Rational Bézier Curve and Its Application in Blending of Thickness Different Tubes**  
(有理 Bézier 曲线及其在粗细不同管道拼接中的应用)

TAOTUGE, WURENGAOWA, F. WANG, G. Z. BAI.....1127

**Dynamical Behaviors of a Predator-Prey Model with Scanty Effect for the Square Thrown of Prey**  
(一类稀疏效应下具有平方次投放率的捕食-食饵模型的动力行为)

Y. X. JIANG, Z. HUANG.....1133

**Note on the Global Asymptotic Stability of a Strengthening Type Predator-Prey Model with Stage Structure**  
(一类强身型食饵-捕食者模型正平衡点稳定性注记)

X. Y. HUANG, H. DENG, F. D. CHEN.....1141

**The Representation of the Generalized Inverse of a Hamilton Matrix**  
(Hamilton 矩阵广义逆的表示)

Y. GUO, Z. Y. LI, X. T. LIU, W. H. HE.....1147

**Application of Stochastic Difference Equation in a Class of Economic Model**  
(随机差分方程在一类经济模型中的应用)

H. L. CHEN, X. Y. LIAO, Y. X. LU, J. J. LI.....1153

**Three Necessary Reforms in Linear Algebra for Engineering**  
(工科线性代数必需的三项改革)

H. C. CHEN, W. YANG.....1159

**A New Decision Tree Model for Securities Selection**  
(一种新的证券选择的决策树模型)

S. S. LI, H. J. LIU, P. P. GUO.....1166

**Application of Green's Formula in Differential Equations**  
(格林公式在微分方程中的应用)

Y. ZHOU, Y. Q. XIONG.....1174

**Global Exponential Convergence of Static Neural Networks with S-Type Distributed Delays**  
(S-分布时滞静态神经网络的全局指数收敛性)

R. J. ZHANG, J. J. ZHANG.....1191

**Global Existence for a Haptotaxis Model of Cancer Invasion with Tissue Remodeling in  
Three Dimensions**

(带有组织重塑的肿瘤侵袭趋同化模型在三维空间中的整体存在性)

L. Q. MENG, J. YUAN.....1197

**The Global Existence and Large Time Behavior of the Solution of Euler Equation of Mixed Gas**

(混合气体 Euler 方程解的整体存在性及大时间行为)

L. Z. LI, Q. T. WANG, X. G. GUAN.....1203